

# 聖堂報告

## 復活期第二主日

(救主慈悲)

24-04-2022

1. 按香港教區主教公署秘書長辦公處於 2022 年 4 月 20 日 (星期三) 的通告，本堂已於 2022 年 4 月 21 日(星期四) 開始恢復公開彌撒及相關宗教聚會。

按照有關牧民指引，聖堂及信友必須配合 香港特區政府 放寬宗教場地最新法例及九龍華仁書院防疫措施要求，包括：

- 須使用「安心出行」流動應用程式 進入校園及聖堂範圍，並在進入聖堂時，須展示「新冠疫苗接種紀錄或豁免證明書的二維碼」，以確認進場人士是否符合有關要求條件。就疫苗接種紀錄或豁免證明書上沒有顯示或沒有包含二維碼的人士及未滿 12 歲而沒有成年人士陪同的人士，有關人士須填寫指定表格；收集所得的申報/個人資料，聖堂將會保存 31 天。
  - 進入校園範圍必須佩戴口罩、量度體溫、以消毒潔手液洗手及時刻保持社交距離；禮儀後要盡快離開聖堂及校園，應減少社交接觸！
- 至於該牧民指引詳情，請參閱教區及本堂網頁。
- **請注意：學校停車場暫不開放借用，直至另行通知。**
  - 對於有關防疫安排，本堂在運作上可能出現不理想情況，請各位兄弟姊妹體諒及合作。

2. 第五波疫情至今，不少市民染疫離世，其中亦有很多主內的兄弟姊妹們，教區有見及此，謹定於 4 月 27 日 (星期三) 傍晚六時，在主教座堂由教區主教周守仁主禮，為疫情中逝世的教友獻祭，歡迎各位出席參與，為亡者祈禱；屆時彌撒亦將會直播安排。

3. 有關去年聖枝，教友可放置在聖堂辦事處旁的收集箱。
4. 本堂於農曆年期間進行的「新春利是募捐」，於今個主日及下個主日，教友可以將有關捐助，投入聖堂正門收集箱內。是次收集所得將會捐贈給：「安貧小姊妹」及「仁愛傳教修女會」，支援修女們幫助弱勢長者及露宿者服務。
5. 聖堂已於上星期順利完成最後一期更換冷氣工程，為取代已老化中央冷氣系統及更為環保。
6. 2022年三月份聖堂-收入與支出報告如下：

收入：\$ 0，  
支出：\$ 29,310，  
虧蝕：\$ -29,310。

有關上述收支細節，請參閱聖堂正門、辦公室外報告板及聖堂網頁。聖堂多謝各位弟兄姊妹慷慨支持！

上述所有報告，已張貼於聖堂正門及辦公室外報告板，並已上載於聖堂網頁，歡迎各位查閱。主佑各位！

**St. Ignatius Chapel Announcement**  
**Second Sunday of Easter**  
**(Divine Mercy)**  
**24-04-2022**

1. Referring to the Chancery Notice announced on 20/04/2022 (Wednesday) regarding the Diocesan Pastoral Guidelines on the Resumption of Public Masses and Group Gatherings, St Ignatius Chapel will resume all public Masses and group gatherings **effective 21/04/2022 (Thursday)**.

According to the Chancery Notice, St Ignatius Chapel and the congregation must comply with the new relaxed measures for religious premises from the **Hong Kong Government** and the anti-pandemic precautions required by the **Wah Yan College, Kowloon**. Details as follow:

- All parishioners **entering the campus and the Chapel** must use the “LeaveHomeSafe” mobile application and present the QR code of their vaccination record or Exemption Certificate.

For those whose vaccination record or Exemption Certificate is not presented in the required form or does not contain a QR code and those under the age of 12 and not accompanied by an adult, they are required to complete a specified form. All declaration / personal information will be kept for 31 days.

- Upon entering the campus, parishioners must put on face masks, have their body temperature taken, hands cleansed with sanitizer and keep social distance. Once a Mass is concluded, parishioners should leave the Chapel and the campus as soon as possible and avoid socializing.

For details of the Chancery Notice, please refer to the websites of the Diocese and our Chapel.

- **Please note: The carpark is closed until further notice.**

- If there is any confusion in the process of the above, please be understanding and cooperate with us.

2. The Diocese is saddened that many citizens, including many brothers and sisters in Christ, have died because of the COVID-19 disease. Bishop Stephen Chow will celebrate a special requiem mass to the faithful who passed away during the pandemic on April 27 (Wednesday) at 6 pm at the Cathedral of the Immaculate Conception. This special requiem mass is open to the public and will also be live-streamed through the official website of the Diocese.

3. For the palms taken last year, parishioners can bring them back to the Chapel and leave them in the collection box outside the Chapel office.
4. Regarding our request for red packet donation before the Chinese New Year, parishioners may leave the red packets in the collection box placed at the main entrance to the Chapel this Sunday or the next. All red packets collected will be given to **Little Sisters of the Poor** and **Missionaries of Charity** to help the underprivileged elderly and street sleepers.
5. Renovation of the air-conditioners in the Chapel has been fully completed.
6. The Financial Report for this chapel in **March 2022** is as follows:  
Income : \$ 0  
Expenses: \$ 29,310  
**Deficit : \$-29,310** ◦

Thank you for your generous support!

The above announcements have been posted on the chapel website for reference.

聖依納爵小堂 - 收支報告  
 St. Ignatius Chapel - Income & Expenditure Statement  
 (2022年 Year 3 月 Month)

項目 Items (* = 其它 Others)	收入 Income	支出 Expenditure	結餘 Balance
主日奉獻 Collection on Sunday Masses			
教友奉獻 Donation from Church members			
公教報 KKP, Sunday Examine		300-	
借用場地 Booking Classrooms			
司鐸津貼 Allowance for Priests		17,000-	
司鐸謝金 Surplus for Priests		4,000-	
同工津貼/交通費 Allowance for Staff / Helpers		7,765-	
小堂團體培育津貼 Allowance for Formation			
通訊/電費 Phone & Electricity Bill		245-	
文具/郵資 Stationery/Stamp			
禮儀用品 Articles for Liturgical			
什項 Miscellaneous			
維修及保養 Repairs & Maintenance			
*			
*			
*			
*			負數
<b>總數 Total</b>		29310-	29,310-